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快速集成营房系统
Rapid Integrated Barracks System

公司拥有快速集成营房系统产品独有知识产权，大型充气式伪装帐篷集“大跨度，充气式，伪装性”于一

身成为世界独有。

We have  own  in t e l l ec tua l  p rope r ty  r igh t s  o f  Rap id  In t eg ra t ed  Bar racks  Sys t em.  The  g i an t  

i n f l a t ab le  t en t  i n t eg ra t ed  wi th  “ long  span ,  i n f l a t ab le ,  camouf l age”  has  been  the  un ique  one  in  

the  wor ld .

  先进性及其突出优势

领先性：材料、结构、功能方面国际领先。

灵活性：充气式气柱，对使用场地无特殊要求，可快速架设和撤收。

方便性：包装后可海、陆、空运输，适于空投。

伪装性：高分子复合材料，在光学、红外、雷达等多波段上具有全面的伪装效果。

维护性：可在使用状态下手工修补。

实用性：可以作为机库、仓库、流动的野外工作间、指挥所、野战医院、临时会场、导弹发射阵地、后勤设      

        施、紧急庇护所、食堂等。

功能性：帐篷及配套设备与集装箱结合使用，成为先进的产品使用概念。

Advanced and Advantage
Primacy : The material, structure and function of the tent are the leader in worldwide.
Mobility: Adopting inflatable frame structure, no special requirement for setting up place, can be fast set up and 
                disassemble.
Convenience: Packages are suitable for land, sea and air transport, can be air dropped.
Camouflage: Using macromolecule composite material, with the superior camouflage effect on optical, infrared, radar 
                      wave band.
Maintenance: Damages of pneumatic frame can be repaired on the condition of the tent keep setting.
Practicability: Can be assigned for mobile field workshops, store house, garage, mobile hangars, command post, field   hospital,  
                        temporary confidential meeting area, missile launching site, logistic area, emergency shelter, canteen, etc.
Functionality: Integrated using with the tent and auxiliary equipment as well as container come to advanced products    
                       operation concept.  
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寒风暴雪
Wind blizzard

 GIT 20-10-6型
长x宽x高：20m x 10 m x 6 m 
使用面积：146 m2
总  重  量：640KG
架设时间：8人40分钟
撤收时间：8人60分钟

GIT 20-10-6 type
Length x width x high: 20m x 10 m x 6 m
Floor area: 146 m2

Total weight: 640KG
Erection time: 40 minutes 8men
Dismantling time: 60 minutes 8men 

拱门设计，可电动和手动升降，方便各种装备进出
Arch door design and electric or manual lifting are 
convenient access for various types of equipment

内隔热篷布起到近红外伪装效果
Internal heat insulation cover plays camouflage effect

优良耐候性：可承受6cm厚积雪，可抗28m/s风
速的强风
Excellent weather resistance: can withstand 6cm 
thick snow cover and can withstand 28m / s strong 
wind speed

折叠后体积小，内无金属结构，适于空投和各种运输。
Folded small size, without metal structure, suitable for 
airdrop

防红外伪装对比
Comparison of anti-infrared camouflag

设备齐全并置于配套集装箱中，便于运输和维护。
Tents are equipped with auxiliary equipment placed in 
the containers, for easy transporting and maintaining
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草地环境
Grassland environment 

目前世界上最大的充气式帐篷
Now the world’s largest inflatable tents 

GIT 30-20-10型
长x宽x高：30 m x 20 m x 10 m 
使用面积：540  m2

总 重 量：2500KG
架设时间：10人80分钟
撤收时间：10人100分钟
GIT 30-20-10 Type
Length x width x high: 30 m x 20 m x 10 m
Floor area: 540 m2Total weight: 2500KG
Erection time: 80 minutes 10 men
Dismantling time: 100 minutes 10 men 

烈日风沙
Scorching sun and sand wind

寒风暴雪
Wind blizzard

快速架设：充气一个小时即可完成
Quick set up: one hour to complete inflation 

架设完毕
Done with setting up

充裕空间
Ample space

沙地环境
Desert environment
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连接使用 Connection use 

供暖  Heating

制冷  Refrigeration 

舒适明亮
Bright and comfortable

战地使用  Battlefield using 

充气式宿营帐篷  Inflatable Camping Tent

外形尺寸  
External 

Dimension

使用面积 
Using Area

总  重  量
Total Weight

架设时间
Assembly 

Time
3.1m x 5.2 m x 
2.6 m 16 ㎡ 49 kg 4分钟

(minute) 
4.9m x 5.2 m x 
2.6 m 26 ㎡ 70 kg 5分钟

(minute) 
7.2m x 5.2 m x 
2.6 m 38 ㎡  102 kg 6分钟

(minute) 
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高仿真硬壳式假目标
HIGH  FIDELITY  INCRUSTATION  DECOYS

公司拥有高仿真硬壳式假目标产品独有知识产权，拥有从设计、生产到检测的全套高新技术，其技术已达到当

今世界假目标的最高水平。 

We have her own intellectual property rights of High Fidelity Incrustation Decoy products, has 

brand new technology from design, production and detection, which has reached to the highest level 

of decoy technology in the world nowadays.

技术优势
采用金属骨架和复合材料构成硬壳体，严格按照真装

备1∶1的比例制造，外观形状与真装备高度相似。
在可见光、红外、雷达波段都能模拟真装备的相应特

征，能够完全应对现代战场侦察和探测技术。
-可见光、近红外与真装备相似度接近100%。
-能模拟真装备热特征，轮廓相似度达90%。
-雷达反射能力达真装备的100%.
能依靠有限人力快速安装和撤收。
产品采用分块组合，并与包装相结合，便于装卸和运输。
能整体移动和模拟作战动作，被敌火命中后的状态和

真装备相似。

Technology Advantage
To be made of metallic skeleton and compound material incrustation, strictly made by 1:1 proportion with the real equipment, 

extremely similar with the real equipment both outside appearance and the size.
In visible light, infrared and radar band ranges, TSINGHUA UNIFORCE High Fidelity Incrustation Decoys can imitate the 

corresponding real equipment’s characteristics completely, can deal with the highest level of reconnaissance and detection in the 
high-tech wars. 

-- The similarity visible light and near infrared spectral ranges with real equipment can reach to 100%;
--Can imitate the thermal characteristics of correspondent real equipment, its outline similarity can reach to 90%.
--Radar reflectivity could be reached to 100% of the real equipment.
Can be easily assembled and dismantled quickly by limited manpower.
The products will be in partitioned combination and integrated with packing, which will be convenient to transport, load and 

unload.
Can bodily move and  imitate the typical battlefield fighting actions of real equipment, can imitate the real equipment status 

after fired by the enemy.

战术导弹假目标
Tactical missiles decoy

固定翼飞机假目标
Fixed wing aircraft decoy
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一种用汽车运输，并由架桥车完成架设和撤收作业的大跨度临时桥梁装备。

机动性能好、单桥跨度大、组成单元少、架设撤收速度快、机械化程度高、适应岸坡能力强、通载方便等。

51米的架设长度超过世界其他同类产品，成为目前世界第一长度支援桥。

The 51m Heavy Supporting Bridge is set of emergency equipment carried by automobile and accomplished erection 
and retrieval by erection vehicle. 

The 51m Heavy Supporting Bridge possesses the feature of good flexibility ,big single span , simple structure, speedy 
erection, high mechanization and less labor force . Besides, It has the advantages of convenient transportation and favorable 
adaptability of bank.

The erection length of 51m has exceeded other similar products in worldwide and come to the first longest heavy 
Supporting bridge in the world.

21米重型机械化保障桥
21M HEAVY MECHANIZED

21米重型机械化保障桥，是一种用汽车载运，并
由单车完成架设和撤收作业的轻便的制式机械化桥梁器
材，用于沟壑、塌方及地震、泥石流、洪水等灾害发生
时,快速架设长21米、宽3.3米的临时桥梁通道,保障履
带式荷载载60吨以下、轮式荷载轴压力17吨以下的各类
军民用重型装备快速通过。

21m heavy mechanized bridge is a kind of emergency 
equipment carried by automobile and accomplished erection 
and retrieval by erection vehicle. It main used as 21m 
long, 3.3m wide temporary channels for overcoming small 
medium rivers, dry gaps, ensure to all sorts of vehicles with 
a tracked load of up to 60 tons or an axle load of up to 17 
tons to go across rapidly. 
重型机械化桥
HEAVY MECHANIZED BRIDGE

主要用于跨越中小型河流，干沟和沼泽。最大跨越
宽度75米，深度5.5米，可保障履带式荷载60吨、轮式
荷载轴压13吨以下各种车辆和人员顺利通过。

具有高度机动性、可快速架设和撤收、机械化程度
高、通载方便等特点。

The heavy mechanized bridge is a set of equipment 
mainly used for bridging over small-and-medium sized 
rivers, dry gaps and marshland, with a width up to 75 meters 
and a depth within 5.5 meters, to ensure all sorts of tanks, 
artilleries, vehicles with a tracked load up to 60 tons or an 
axial pressure of wheeled load up to 13 tons, and personnel 
as well to get across in no time.

The heavy mechanized bridge possesses the feature 
of good flexibility, speedy erection and retrieval, high 
mechanization and easy operation, etc.
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